
VRAGEN BVR:

Begin november 2020 is het fietspad op de Huis te landelaan (komende vanuit Den 
Haag -Spoorwijk) na een periode van 2 1/2 maand gereedgekomen. Echter wat onze 
fractie verbaasd is dat het fietspad nog precies het zelfde is en dus slecht onderhouden 
is. Onze fractie heeft de volgende vragen:

* wat voor werkzaamheden hebben er plaatsgevonden? Graag toelichting
* Zou het niet logisch geweest na de werkzaamheden het fietspad gelijk mooi te 
asfalteren zodat het fietspad komende vanuit Den Haag (Spoorwijk) mooi egaal zou zijn, 
iets wat voor veel fietsers wenselijk zou zijn. Graag toelichting
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